
Dorpsraad America 
 
Jaarverslag 2008 

America, januari 2009 
 
Evenals voorgaande jaren was het afgelopen jaar ook weer een jaar vol activiteiten voor onze 
Dorpsraad. In maart 2006 zijn met 13 leden in een nieuwe Dorpsraad gestart. Nadat er 2 leden in 
de loop 2006 zijn afgetreden, zijn er in 2007 nog eens 2 en in 2008 nog eens 1 lid )nico Vermeer 
afgetreden. De Dorpsraad bestaat momenteel uit 8 personen en is een redelijk goede mix van 
man/vrouw (5/3), kern/buitengebied (4/4). 
We vergaderen maandelijks en gemiddeld worden de vergaderingen goed bezocht. 
We worden geadviseerd door Michael van Rengs (raadslid) en Hay Mulders (ex-voorzitter 
Dorpsraad). 
Het Dagelijks Bestuur, dat de vergaderingen voorbereidt, bestaat uit de volgende 5 personen: 
 
- Hay Engels  Voorzitter 
- Marco Hesp  Vice Voorzitter en Penningmeester  
- Geert Vogelzangs  Secretaris   
- Ellen Jacobs-Vervoort  Lid dagelijks bestuur   
- Mien Klaassen-Sijbers  Lid dagelijks bestuur 
  
 
De andere leden van de Dorpsraad zijn: 
Frank ten Doeschate, Wiel Berden en Dorien Mulders. 
De verslagen van de Dorpsraadvergaderingen worden geschreven door Ellen Jacobs-Vervoort. 
 
Deze verslagen worden maandelijks naar diverse instanties verstuurd en via ons eigen 
 “’t Peelklokje” worden de inwoners van America maandelijks geïnformeerd over zaken, die binnen 
de Dorpsraad ter sprake komen.  
De Dorpsraad heeft een eigen website www.americaweb.nl  met daarop het Dorpsraadnieuws en 
allerlei ‘links’ naar sites van verenigingen en andere sites, die voor America interessant zijn. O.a. 
ook een ‘link’ naar het ‘’Peelklokje’’. Deze site wordt onderhouden door Marco Hesp. 
 
 
Enkele jaarlijks terugkerende activiteiten van de Dorpsraad zijn: 
 

- We hebben een Dorps Ontwikkelings Visie (DOV) geschreven. Hierin wordt de stand van 
zaken met betrekking de leefbaarheid beschreven, met daarin een visie naar de toekomst. 
Deze DOV is vertaald naar een Dorps Ontwikkelings Plan (Plannen die met goedkeur van 
de gemeente zullen worden gerealiseerd). 

- Bijeenkomst met alle verenigingen en stichtingen in december 
- opstellen en actueel houden van een verenigingslijst met daarop alle voorzitters en 

secretarissen en de email-adressen. 
- Opstellen en actueel houden van een activiteitenoverzicht, waarin alle verenigingen hun 

activiteiten kenbaar kunnen maken. De Dorpsraad zorgt, indien nodig voor stroomlijning en 
voor publicatie in Echo, Peelklokje en de website. 

- Ger Pluk (lid tot medio 2007) neemt actief deel in de redactie van het Peelklokje, het 
maandblad dat destijds uit de Dorpsraad is ontstaan en momenteel in zijn 22e jaargang zit. 

- Het balgooien wordt georganiseerd; in samenspraak met de betrokken paren wordt een 
route opgesteld. Organisatie: Frank te Doeschate en Dorien Mulders. 

- De vergaderingen van het Dorpsraden Overleg werden door Mien Klaassen-Sijbers 
bezocht. Indien gewenst gaat Hay Engels hier ook naar toe. Vanaf 1994 vertegenwoordigt 
Mien tevens namens het Dorpsradenoverleg de Commissie Wonen Welzijn en Zorg en 
Adviesraad WMO. 

http://www.americaweb.nl/
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- Geert Vogelzangs fungeert vanuit de Dorpsraad als contactpersoon met de gemeente 
betreffende onderhoud. 

- Voor de organisatie van de kerstboominzameling voor versnippering is er een vacature. 
- Indien nodig worden vergaderingen van de gemeentelijke commissies bezocht.  
- Regelmatig worden er recepties e.d. in het eigen dorp bezocht. Receptiebezoek e.d.: Geert 

Vogelzangs, Dorien Mulders en  Ellen Jacobs-Vervoort. 
- Jaarlijks worden de lopende zaken m.b.t. America besproken met het College van B&W.  
 

Er vindt uiteraard veelvuldig contact plaats met de gemeente, telefonisch en schriftelijk m.b.v. e-
mail. Vanuit de gemeente komen maandelijks een groot aantal stukken in de richting van de 
Dorpsraad. Verder gaan er ook regelmatig adviezen (gevraagd en ongevraagd) in de richting van 
de gemeente. 
 
Dit jaar loopt als rode draad door de vergaderingen van de Dorpsraad, de voortgang van de DOP 
Projecten, het herinrichten van de kruising bij de spoorwegovergang, realisatie van het 
Turfstekerpad, de voorbereidingen i.k.v. America in ’t groen en de nieuwe organisatie van het 
Eetpunt in America. Mien Klaassen-Sijbers vertegenwoordigt de Dorpsraad in de organisatie voor 
de opzet van het Eetpunt.    
 
Gemeenschapshuis “Aan de Brug” heeft Bestuur, bestaande uit vertegenwoordigers van de 
huurders. Het Dagelijks Bestuur bestaat uit Voorzitter: Vacature, Penningmeester: Monique 
Plaisier en Secretaris: Nico Vermeer, Vice-voorzitter: Hay Engels (namens Dorpsraad). 
Hay Engels neemt ad-interim de functie van Voorzitter waar. 
 
Voor uitgebreide informatie verwijs ik naar de maandelijkse verslagen van onze Dorpsraad. In dit 
jaarverslag volsta ik met de opsomming van enkele maandelijkse specifieke aandachtspunten van 
het afgelopen jaar. 
 
 
Januari. 

• Kerstboominzameling is gehouden op het kerkplein. 
• De kerstboominzameling wordt geëvalueerd. 
• Het jaarverslag 2007 wordt goedgekeurd.` 
• Richtlijnen (criteria) voor inzetten prioriteitsgelden vastgesteld 
• Èr wordt besloten om bij de gemeente een verzoek in te dienen om geld beschikbaar te 

stellen uit de Fonds voor Kleinschalige Leefbaarheidprojecten 
• Evaluatie Oud en Nieuw 
• Jaarverslag 2007 wordt vastgesteld 

 
Februari 

• Het balgooien wordt georganiseerd door de Dorpsraad.  
• Uitleg door Dorpsraad over door Gemeente voorgestelde aanpassing kruising 

spoorwegovergang met discussie. 
• Plannen spoorwegovergang/Zwarte Plakweg worden door gemeente gepresenteerd 
• Financiëel jaarverslag 2007 wordt goedgekeurd. 
• Marco Hesp presenteert bevindingen van bezoek aan Roggel m.b.t. meanderen beek 

 
Maart 

• America in ’t groen: Er is een gesprek geweest met Jo Geurts van IKL wat de 
mogelijkheden binnen America zijn. Diverse locaties zijn besproken. Hay Mulders, Jo 
Geurts, Jos Claessens, Jan Gijsberts en Hay Engels hebben zitten brainstormen over de 
mogelijkheden in America 

• Punten voor overleg met College van B&W worden vastgesteld 
• Stand van zaken m.b.t. Aan de Brug 
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• Aandachtspunten voor de politie worden bepaald 
 
April 

• Opening Peelmuseum 
• Vergadering met College van B&W;  De volgende onderwerpen worden besproken: 

• Herindeling gemeente 
• Reduceren overlast sluipverkeer (Rondweg) 
• Woningbouw 
• Veilige fietsverbindingen 
• Dorpsservice- en Zorgcentrum 
• Herinrichten Kabroeksebeek 
• Ontwikkelingen De Peelbergen 
• Club van de Toekomst 
• MER procedure Golfhorst 
• Floriade 2012 
• America in ’t groen 
• Zwerfvuil in en rond het dorp 

 
Mei 

• Opening Turfstekerpad 
• Inzet van € 1000 uit de prioriteitsgelden aan project parkeerplaatsen Doenssenstraat 

goedgekeurd (georganiseerd door L1 programma “beej os in de stroat”)   
• Presentatie jaarverslag 2007 Stichting Aan de Brug door Hay Engels 
• Eetpunt wordt overgedragen van Dorpsraad aan Sichting Aan de Brug 
• Verslag Dorpsradenoverleg met Politie 

 
Juni 

• Informatieavond herinrichting Kabroeksebeek en America in het groen 
• Informatieavond van gemeente bezocht m.b.t. in te richten 60 km gebied. Adviezen 

doorgegeven aan gemeente 
• Er wordt principebesluit genomen over inzetten van prioriteitsgelden t.b.v. speelterrein 

Gerard Smuldersstraat (trapveldje) 
• Evaluatie Gezamenlijke Nationale Collectes America 

 
September 

• Hondentoilet gaat verdwijnen bij de Putweg, dit in verband met geringe opbrengst. 
• Evaluatie kermis 2008. Er zijn vele reacties binnengekomen van teleurgestelde 

dorpsbewoners over het ontbreken van de autoscooters dit jaar met de kermis. E.e.a. 
besproken met W. Versleijen van Gemeente. Toegezegd wordt dat dit niet meer voorkomt. 

• Actualisering van bestemmingsplan wordt besproken (geen opmerkingen) 
• Status Club van de Toekomst besproken 
• Groenstructuurvisie besproken. Advies gegeven aan gemeente. 
• Vergaderschema 2009 vastgesteld 

 
Oktober 
 

• Brandweer heeft elk jaar een nationale brandpreventieweek, America wordt in de picture 
gezet dit jaar en wordt er extra aandacht besteed om rookmelders aan de man te brengen. 
Op 25 oktober wordt er in het centrum van America hier volop aandacht aan besteed. 

• Deelgenomen aan  kennismakingsbijeenkomst voor alle dorpsraden in de nieuwe 
gemeente 

• Deelgenomen aan dorpsradenoverleg met de Rabobank 
• Sluipverkeer America: Onderzoeksbureau heeft in kaart gebracht waar het verkeer zich 

verplaatst: Hun advies: pas op de plaats en afwachten wat de Greenportlane brengt. 
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• Besluit over fietsveilig inrichten Schiksedijk/Eijckhorsterweg door het plaatsen van een 
knip, deze komt dan achter de woning van familie Janssen ( vóór de Essenweg) of bij 
familie Janssen. 

• Besluit over inzet prioriteitsgelden voor aankoop AED (hierna geeft Rowwen Heze te 
kennen deze te willen schenken aan de dorpsgemeenschap van America) 

• Nico Vermeer meldt zich af als lid van de Dorpsraad 
• Projectgroep America in ’t groen bij elkaar geweest: 
 Projecten: 
 Voormalig Benegasterrein 
 Gerard Smuldersstraat 
 Kerkbos 
 Ommetje Kabroeksebeek 
 

November 
• Evaluatie herinrichting kruising spoorwegovergang/Zwarte Plakweg 

85% blijft onder de snelheid van 53 km per uur 
kruising is een hele verbetering, veel overzichtelijker 
M.b.t. snelheidsremmer zal buurt rechtstreeks met gemeente contact opnemen.  

• Besluit over inzet prioriteitsgelden voor opleiding AED 
• Initiatief binenn gemeente besproken over opzetten gezamenlijke activiteiten binnen 

nieuwe gemeente 
 
December 

• De jaarlijkse bijeenkomst met Americaanse verenigingen vindt plaats.  
• De activiteiten voor 2009 worden doorgesproken. 
• ’t Peelklokje wordt geëvalueerd. 
• Toelichting op AED-project door Dokter J. van Dongen. 
• Stand van zaken m.b.t. Zorgcentrum besproken 
• Opzet van vrijemarkt en kindermarkt door Fanfare wordt toegelicht 
• Toestand van de Turfsteker wordt toegelicht 
• Verzoek wordt gedaan aan aanwezige verenigingen voor inbrengen van ideeën voor 

prioriteitsgelden. 
• Diverse andere actuele onderwerpen worden uitgebreid besproken. 
• Hay Engels geeft een presentatie over de Dorpsraad. Wat heeft de Dorpsraad het 

afgelopen jaar 2008 gedaan en wat de plannen zijn voor 2009. 
  
 
Resumerend weer een jaar vol activiteiten met ups en downs.  
Uitspringende punten: De opzet en organisatie van Eetpunt America en het realiseren van het 
Turfstekerspad, de opstart van de voorbereidingen i.k.v. America in ’t groen, de opening van het 
Peelmuseum, Het veiliger maken van de kruising bij de spoorwegovergang, realiseren van een 
AED bij de sportvelden, het maken van richtlijnen voor besteding van prioriteitsgelden, realisatie 
van 6 parkeerplaatsen bij de Doenssenstraat, het organiseren van de Gezamenlijke Nationale 
Collectes in America en de organisatie van het Balgooien. 
 
Veel zaken "lopen nog”, zijn nog niet of onvoldoende afgewerkt en zullen daarom regelmatig op 
onze agenda terugkeren in 2009.  
 
 
We kijken vol goede moed uit naar het jaar 2009, waarin we hopen dat: 

• Een goed vervolg kunnen geven aan de Dorps Ontwikkelings Plannen en dat er nog meer  
tot realisatie mogen komen. 

• Er geen voorzieningen meer wegvallen in ons dorp en dat initiatieven, die de leefbaarheid 
bevorderen positief gewaardeerd worden. 
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• Er vervolg wordt gegeven aan het voortvarend werken aan de woningbouw in America. Dat 
er vooral voor ouderen en starters woningen worden gerealiseerd.  

• Projecten in ’t kader van America in ’t groen vorm krijgen en deze (gedeeltelijk) zullen 
worden uitgevoerd. 

• AED opleidingen wordt gegeven  
• Dat de overlast van sluipverkeer in America zal worden verminderd en de veiligheid wordt 

vergroot 
• verkeersonveilige plekken en wegvakken snel veiliger gemaakt worden, hierbij vooral 

denkend veilige fietsverbindingen naar Horst-Centrum (Nieuwe Peeldijk) en voor de jeugd 
naar het Dendron College (Schiksedijk/Eijckhorsterweg).   

• Plan voor het ontwikkelen van een ZorgCentrum/DorpsServiceCentrum van de grond gaat 
komen. 

• Het herinrichten van de Kabroeksebeek  gerealiseerd zal worden. 
• De samenwerking tussen de verenigingen (Omni-vereniging) echt van de grond komt. 
• Alle nieuwe aandachtspunten vlot en naar tevredenheid afgehandeld worden. 
• De belangstelling voor het werk van de Dorpsraad minstens zo blijft of nog meer groeit. 
• Een behoefteonderzoek plaatsvindt m.b.t. een cursus Internetten voor ouderen (i.k.v. DOP-

project Dorps Service Centrum), en indien gewenst een project wordt opgestart om dit te 
realiseren. 

 
 
Tenslotte een woord van dank aan al diegenen, die zich het afgelopen jaar actief voor de 
Dorpsraad en dus ook voor de leefbaarheid van ons dorp America hebben ingezet! 
 
 
Opgemaakt door: 
Hay Engels 
Voorzitter Dorpsraad America 
Januari 2009 


